

Terms and Conditions

1. All the offers are valid from Sunday to Thursday until December 31st 2023.
2. There is no minimum to benefit from the offers and no maximum discount.
3. Offers at the below restaurants are available from 1 PM to 6 PM only.
 - a. Myazu Riyadh & Jeddah
 - b. San Carlo Cicchetti Riyadh & Jeddah,
 - c. Signor Sassi
 - d. Coya
 - e. Beefbar
 - f. Crazy pizza
4. Billionaire offer is valid from 7 PM till 1 AM.
5. Urth Caffè is valid from 7 AM till 5 PM.
6. All the offers are valid during Ramadan period until 8 PM only.
7. Cardholder must present his SABB Credit Card to the Restaurant official and request for the "SABB Discount" prior to making the payment.
8. Offer is not valid when using Apple pay or mada Pay.
9. The offer is applicable on all orders from the A La Carte Menus (Dine-In Only).
10. Customer can benefit from the offer multiple times.
11. Offer is not valid During Public Holidays, National Day, special occasions, and Gregorian New Year Eve and day.
12. The offer cannot be used in conjunction with any other offer. "Or special event in the restaurant".
13. In case of complaints, please contact our Customer Service through 8001248888 within 5 days of the transaction date.

الشروط والأحكام

1. العروض سارية من الأحد إلى الخميس حتى 31 ديسمبر 2023.
2. لا يوجد حد أدنى للاستفادة من العروض ولا حد أقصى لقيمة الخصم.
3. عروض المطاعم أدناه متوفرة من 1 مساءً حتى 6 مساءً فقط.
 - Myazu الرياض وجدة
 - San Carlo Cicchetti الرياض وجدة
 - Signor Sassi
 - Coya
 - Beefbar
 - Crazy pizza
4. عرض مطعم billionaire متاح من الساعة 7 مساءً حتى 1 صباحاً.
5. عرض مطعم Urth Caffè متاح من الساعة 7 صباحاً حتى الساعة 5 مساءً.
6. تتوفر جميع العروض خلال شهر رمضان حتى الساعة 8 مساءً فقط.
7. على حامل البطاقة إبراز بطاقة ساب الائتمانية إلى مسؤول المطعم وطلب "خصم ساب" قبل السداد.
8. لا يطبق العرض عند استخدام آبل باي ومدى باي.
9. يسري العرض على جميع الطلبات من قوائم A La Carte (تناول الطعام فقط).
10. يمكن للعميل الاستفادة من العرض أكثر من مرة.
11. لا يسري العرض خلال العطلات الرسمية والعيد الوطني والمناسبات الخاصة وعشية رأس السنة الميلادية ويومها.
12. لا يمكن استخدام العرض بالتزامن مع أي عرض آخر أو حدث خاص في المطعم.
13. في حال وجود أي شكاوي، يرجى الاتصال على خدمة العملاء 8001248888 خلال 5 أيام تاريخ العملية.